
Zápisnica zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva obce Vysoká pri Morave                 

č. 3/2025, konaného dňa 26.06.2025  

 

Dátum a čas zasadnutia: 26.06.2025, začiatok o 16,00 hodine    

Miesto zasadnutia: Zasadačka Obecného úradu Vysoká pri Morave  

Prítomní : viď prezenčná listina 

Starosta obce :                    Mgr. Andrej Dvoran 

Poslanci :                    Pavol Blaha, Marián Kohút, Milan Lapčík, Marián Malcher, 

Beáta Miškolciová, Silvia Novoveská, Ing. Hana Piláriková,  

                                            Ing. Elena Vinceková,  

Dušan Dvoran- ospravedlnený z neúčasti  

Hlavná kontrolórka obce : Ing. Zdenka Bothová,  

Zapisovateľ/ka :                 Mgr. Ivana Poláková,  

Členovia komisií:    František Bobák, Dana Koreničová, Hana Malcherová, Eva 

                                           Luptáčiková, 
 

Program : 

1. Otvorenie zasadnutia – starosta obce 

2.  Schválenie programu rokovania 

3.  Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 

4.  Kontrola uznesení – správa o plnení uznesení  

5.  Informácia o činnosti starostu od 24.04.2025 – 26.06.2025 

6.  Informácia o činnosti komisií od  24.04.2025 – 26.06.2025  

7.  Interpelácia poslancov 

8.  Úprava rozpočtu na rok 2025 

9.  Pripomienky a návrhy poslancov 

10.  Žiadosti občanov a organizácii, ktorých riešenie je v kompetencii OcZ 

11.  Rôzne 

12.  Záver 

 

1/  Otvorenie zasadnutia 

Po vykonanej prezentácii poslancov, zasadnutie Obecného zastupiteľstva ( ďalej aj „OcZ“) 

vo Vysokej pri Morave otvoril a viedol starosta obce Vysoká pri Morave Mgr. Andrej 

Dvoran so začiatkom o 16,00 h. Starosta prítomných privítal a konštatoval, že zasadnutie 

obecného zastupiteľstva bolo zvolané v súlade s ustanovením § 13 ods.4 písm. a) Zákona 

SNR č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení neskorších predpisov. Obecné 

zastupiteľstvo sa zišlo v počte prítomných 8 poslancov z celkového počtu 9 poslancov                

(p. poslanec Dušan Dvoran sa ospravedlnil z neúčasti) a zasadnutie je spôsobilé rokovať 

a uznášať sa.  



2./ Schválenie programu rokovania Obecného zastupiteľstva   

Starosta obce oboznámil prítomných s programom zasadnutia č.3/2025 Obecného 

zastupiteľstva, konaného dňa 26.06.2025 v zasadačke Obecného úradu vo Vysokej pri 

Morave. V rámci tohto bodu neboli prednesené žiadne doplňujúce, ani pozmeňujúce návrhy 

a o programe sa hlasovalo tak ako bol v súlade so zákonom č. 369/1990 Zb. o obecnom 

zriadení v z. n. p. starostom obce predložený, vopred zverejnený na úradnej tabuli obce a na 

tomto zasadnutí odprezentovaný. 

 

Uznesenie číslo 28/2025 

Obecné zastupiteľstvo vo Vysokej pri Morave schvaľuje predložený program zasadnutia 

bez pripomienok, dodatkov a zmien.  

 

( Uznesenie schvaľuje 8 poslancov z prítomných 8 a z celkového počtu 9 ) 

 

Výsledok hlasovania:  

„ZA“             -   8 

„PROTI"  -  0 

„ZDRŽAL SA" -  0 

 

Starosta obce konštatoval, že program rokovania bol prijatý v navrhovanej a zverejnenej 

podobe. 

 

3./ Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice a určenie návrhovej komisie  

Za overovateľov zápisnice starosta obce navrhuje poslancov OcZ Ing. Hanu Pilárikovú  a p. 

Beátu Miškolciovú, za zapisovateľku určuje pracovníčku obce Mgr. Ivanu Polákovú.                   

K  uvedenému návrhu neboli zo strany poslancov žiadne pripomienky. 

 

Uznesenie číslo 29/2025 

Obecné zastupiteľstvo vo Vysokej pri Morave určuje za overovateľov zápisnice zo 

zasadnutia Obecného zastupiteľstva č.3/2025 poslancov Ing. Hanu Pilárikovú a p. Beátu 

Miškolciovú, za zapisovateľku pracovníčku obce Mgr. Ivanu Polákovú.  

( Uznesenie schvaľuje 8 poslancov z prítomných 8 a z celkového počtu 9 ) 

 

Výsledok hlasovania:  

„ZA"   -  8 

„PROTI"  -  0 

„ZDRŽAL SA" -  0 

 

Starosta obce konštatoval, že návrh uznesenia bol prijatý.  

 

Starosta vyzval trvalú návrhovú komisiu v zložení poslancov Pavol Blaha, Marián Malcher 

a Ing. Elena Vinceková, aby sa ujali svojej funkcie, sledovali priebeh rokovania a 



predkladali návrhy na uznesenie.  

 

4./ Kontrola uznesení  

Bod č. 4 uviedol starosta obce a odovzdal slovo hlavnej kontrolórke obce Ing. Zdenke 

Bothovej, ktorá prítomných poslancov informovala o stave plnenia uznesení, prijatých na 

OZ dňa 24.04.2025. Konštatovala, že uznesenia z Obecného zastupiteľstva vo Vysokej pri 

Morave zo dňa 24.04.2025 boli v zákonnej lehote zverejnené, uznesenia terminované ku 

dňu 26.06.2025 sú splnené a dlhodobé sa priebežne zabezpečujú. Písomná správa o kontrole 

uznesení bola poslancom zaslaná a na zasadnutí OcZ odprezentovaná.  

 

Starosta obce požiadal návrhovú komisiu o prednesenie návrhu uznesenia. 

 

Uznesenie číslo 30/2025 

Obecné zastupiteľstvo vo Vysokej pri Morave berie na vedomie správu hlavnej 

kontrolórky o plnení uznesení prijatých na obecnom zastupiteľstve vo Vysokej pri Morave 

dňa 24.04.2025, že tieto uznesenia terminované ku dňu 26.06.2025 sú splnené a dlhodobé sa 

priebežne zabezpečujú. 

 

( Uznesenie schvaľuje 8 poslancov z prítomných 8 a z celkového počtu 9 ) 

 

Výsledok hlasovania:  

„ZA“             -   8 

„PROTI"  -  0 

„ZDRŽAL SA" -  0 

 

Starosta obce konštatoval, že návrh uznesenia bol prijatý.  

 

5./ Informácia o činnosti starostu obce za obdobie od 24.04.2025 – 26.06.2025 

Starosta obce informoval prítomných o svojej činnosti za uvedené obdobie. Činnosti, ktoré 

boli odprezentované v správe starostu a vyžadujú si schvaľovanie Obecným zastupiteľstvom 

budú samostatne prerokované v bode  č.11/ Rôzne tohto zastupiteľstva. Správa o činnosti 

starostu za uvedené obdobie tvorí samostatnú súčasť materiálov zo zasadnutia OcZ 

č.3/2025. Poslanci zobrali správu o činnosti starostu obce na vedomie.    

 

6./ Informácia o činnosti komisií za obdobie od 24.04.2025 – 26.06.2025 

Písomné správy o činnosti jednotlivých komisií prítomným predniesli predsedovia 

jednotlivých komisií. Činnosti, ktoré boli odprezentované v správe komisií a vyžadujú si 

schvaľovanie Obecným zastupiteľstvom budú samostatne prerokované v bode č.11/ Rôzne. 

Zápisnice z komisií tvoria samostatnú súčasť materiálov zo zasadnutia OcZ č.3/2025. 

Poslanci zobrali správy o činnosti jednotlivých komisií na vedomie.    

 

 



7./ Interpelácia poslancov  

V rámci tohto bodu neboli vznesené žiadne kvalifikované otázky zo strany poslancov OcZ.  

 

V závere tohto bodu starosta obce požiadal návrhovú komisiu o prednesenie návrhu 

uznesenia. 

 

Uznesenie číslo 31/2025 

Obecné zastupiteľstvo vo Vysokej pri Morave berie na vedomie                                                    

- Podanú správu o činnosti starostu obce za obdobie od 24.04.2025 – 26.06.2025                                                

- Podané správy predsedov komisií o činnosti za obdobie od 24.04.2025 – 26.06.2025                   

 

( Uznesenie schvaľuje 8 poslancov z prítomných 8  a z celkového počtu 9 ) 

 

Výsledok hlasovania:  

„ZA"   - 8 

„PROTI"  - 0 

„ZDRŽAL SA" - 0 

 

Starosta obce konštatoval, že návrh uznesenia bol prijatý.  

 

8./ Úprava rozpočtu na rok 2025 

Úprava rozpočtu na rok 2025 bola prerokovaná na zasadnutí finančnej komisie, bod 2 zo 

dňa 18.06.2025, ktorá konštatuje, že rozpočet bol upravený o presné sumy dotácií na strane 

príjmov, aj výdavkov.  

Celkové príjmy obce činia sumu 5.353.762,69 eur a celkové výdavky sú po úprave v sume 

5.313.941,69 eur. Finančná komisia odporúča OcZ úpravu Rozpočtu obce na rok 2025 

schváliť. K uvedenému bodu neboli zo strany poslancov vznesené žiadne pripomienky.  

 

Starosta obce požiadal návrhovú komisiu o prednesenie návrhu uznesenia. 

 

Uznesenie číslo 32/2025 

Obecné zastupiteľstvo vo Vysokej pri Morave schvaľuje predloženú Úprava rozpočtu na 

rok 2025 bez výhrad. 

 

( Uznesenie schvaľuje 8 poslancov z prítomných 8  a z celkového počtu 9 ) 

 

Výsledok hlasovania:  

„ZA"   - 8 

„PROTI"  - 0 

„ZDRŽAL SA" - 0 

 

Starosta obce konštatoval, že návrh uznesenia bol prijatý.  

 

 



9./ Pripomienky a návrhy poslancov 

V rámci tohto bodu boli vznesené nasledovné pripomienky zo strany poslancov OcZ. 
  

- p. poslanec Marián Malcher upozorňuje na nebezpečne odstávajúce mreže na dverách a 

oknách Domu služieb. Starosta informoval, že zabezpečí bezodkladnú nápravu.  

- p. poslanec Milan Lapčík navrhuje vyčistiť komplet vnútorné priestory Domu služieb 

a zatesniť okná, aby sa zabránilo hádzaniu odpadu do vnútra. Starosta s návrhom súhlasí.         

- p. poslanec Milan Lapčík žiada osadiť na začiatku novej časti Robotníckej ulice dopravnú 

značku slepá ulica. Starosta informoval, že značky sú zakúpené a zabezpečí jej osadenie.  

- p. poslanec Marián Malcher žiada na cintoríne pri zdroji vody napojiť hadicu na 

polievanie. Starosta informoval, že požiadavku zabezpečí. 

- p. poslanec Milan Lapčík navrhuje počas letného obdobia prijať na dohodu novú pracovnú 

silu na kosenie. Starosta informoval, že túto možnosť prehodnotí v závislosti od rozpočtu.  

- p. poslankyňa  Ing. Hana Piláriková navrhuje vyhlásiť v obci Vysoká pri Morave súťaž o 

najkrajšiu predzáhradku, aby boli občania motivovaní k väčšej starostlivosti o úpravu 

svojho okolia. Starosta s návrhom súhlasí.  

- p. poslankyňa Beáta Miškolciová žiada starostu obce zabezpečiť počas letného obdobia 

polievanie zelene v areáli Materskej školy, nakoľko majú nefunkčný polievací systém. 

Starosta informoval, že zabezpečí polievanie prostredníctvom Dobrovoľných hasičov 

v našej obci.  

- p. poslankyňa Ing. Elena Vinceková sa informuje či sa riešila pri Jednote nájazdová rampa 

pre mamičky s kočíkmi. Starosta informoval, že nebol na to doteraz priestor. Výjazd na 

chodník tam je zabezpečený, majú možnosť chodiť tade.  

 

10./ Žiadosti občanov a organizácii, ktorých riešenie je v kompetencii OcZ  

V rámci tohto bodu boli prerokované nasledovné žiadosti:  

 

10a./ Žiadosť ZŠ s MŠ Vysoká pri Morave o navýšenie finančných prostriedkov pre 

Školský klub detí o sumu 6104,- EUR z dôvodu otvorenia tretieho oddelenia školského 

klubu od 1.09.20205 a s touto zmenou spojeného prijatia novej vychovávateľky do 

pracovného pomeru  

 

Žiadosť bola prerokovaná na zasadnutí finančnej komisie, bod 4 zo dňa 18.06.2025, ktorá 

túto prediskutovala a odporúča OcZ Žiadosť o navýšenie finančných prostriedkov schváliť. 

K uvedenému bodu neboli zo strany poslancov vznesené pripomienky.  

 

Starosta obce požiadal návrhovú komisiu o prednesenie návrhu uznesenia. 

 

 



Uznesenie číslo 33/2025 

Obecné zastupiteľstvo vo Vysokej pri Morave súhlasí so žiadosťou ZŠ s MŠ Vysoká pri 

Morave o navýšenie finančných prostriedkov na Školský klub detí o sumu 6104,- EUR                 

z dôvodu otvorenia tretieho oddelenia školského klubu a s tým spojeného prijatia novej 

vychovávateľky do pracovného pomeru od 1.9.2025 

 

( Uznesenie schvaľuje 8 poslancov z prítomných 8 a z celkového počtu 9 ) 

Výsledok hlasovania:  

„ZA"   - 8 

„PROTI"  - 0 

„ZDRŽAL SA" - 0 

 

Starosta obce konštatoval, že návrh uznesenia bol prijatý.  

10b./ Žiadosť Bc.Viery Grögerovej o pridelenie školského bytu v učiteľskej bytovke na 

Hlavnej ul. č.21  

 

Žiadosť bola prerokovaná na zasadnutí komisie pre výstavbu, bod 3 zo dňa 17.06.2025 a na 

zasadnutí finančnej komisie, bod 5 zo dňa 18.06.2025, ktoré túto prediskutovali, nesúhlasia 

s prenájmom a odporúčajú žiadosti o pridelenie učiteľského bytu nevyhovieť. K uvedenému 

bodu neboli zo strany poslancov vznesené pripomienky.  

 

Starosta obce požiadal návrhovú komisiu o prednesenie návrhu uznesenia. 

 

Uznesenie číslo 34/2025 

Obecné zastupiteľstvo vo Vysokej pri Morave nesúhlasí s pridelením učiteľského bytu na 

ul. Hlavná č.21, Vysoká pri Morave pre p. Bc.Vieru Grögerovú.  
   

( Uznesenie schvaľuje 8 poslancov z prítomných 8 a z celkového počtu 9 ) 

 

Výsledok hlasovania:  

„ZA"   - 8 

„PROTI"  - 0 

„ZDRŽAL SA" - 0 

 

Starosta obce konštatoval, že návrh uznesenia bol prijatý.  

 

10c./ Žiadosť organizácie Mažoretky SOFFI Lozorno o poskytnutie daru, sponzorského 

príspevku, príp. dotácie  pre mažoretkový klub 

 

Žiadosť bola prerokovaná na zasadnutí finančnej komisie, bod 6 zo dňa 18.06.2025, ktorá 

túto prediskutovala a odporúča žiadosti nevyhovieť. K uvedenému bodu neboli zo strany 

poslancov vznesené žiadne pripomienky.  

 

Starosta obce požiadal návrhovú komisiu o prednesenie návrhu uznesenia. 

 

 



Uznesenie číslo 35/2025 

Obecné zastupiteľstvo vo Vysokej pri Morave nesúhlasí s poskytnutím daru, sponzorského 

príspevku, príp. dotácie  pre mažoretkový klub SOFFI Lozorno. 
    

( Uznesenie schvaľuje 8 poslancov z prítomných 8 a z celkového počtu 9 ) 

 

Výsledok hlasovania:  

„ZA"   - 8 

„PROTI"  - 0 

„ZDRŽAL SA" - 0 

Starosta obce konštatoval, že návrh uznesenia bol prijatý.  

 

10d./ Žiadosť ZŠ s MŠ Vysoká pri Morave o povolenie dočasného používania priestorov 

kuchyne v Kultúrnom dome pre prípravu a varenie jedla pre deti MŠ a cudzích stravníkov- 

dôchodcov v období plánovanej rekonštrukcie školskej kuchyne v predpokladanom období 

od 30.06.2025 do 25.07.2025  
 

Žiadosť bola prerokovaná na zasadnutí komisie pre výstavbu, bod 4 zo dňa 17.06.2025, 

ktorá túto prediskutovala a odporúča zavrieť prevádzku kuchyne v čase od 11.07.2025 až do 

31.08.2025 a v tom čase vykonávať rekonštrukciu kuchyne.  

K uvedenému bodu neboli zo strany poslancov vznesené žiadne pripomienky.  

 

Starosta obce požiadal návrhovú komisiu o prednesenie návrhu uznesenia. 

 

Uznesenie číslo 36/2025 

Obecné zastupiteľstvo vo Vysokej pri Morave  

A./ nesúhlasí s používaním priestorov kuchyne v Kultúrnom dome pre prípravu a varenie 

jedla pre deti MŠ a cudzích stravníkov- dôchodcov v období rekonštrukcie školskej kuchyne 

v predpokladanom období od 30.06.2025 do 25.07.2025 

B./ odporúča zavrieť prevádzku kuchyne v MŠ od 11.07.2025 do 31.08.2025 a v tom čase 

vykonať rekonštrukciu kuchyne.          
    

( Uznesenie schvaľuje 8 poslancov z prítomných 8 a z celkového počtu 9 ) 

 

Výsledok hlasovania:  

„ZA"   - 8 

„PROTI"  - 0 

„ZDRŽAL SA" - 0 

Starosta obce konštatoval, že návrh uznesenia bol prijatý.  

 

10e./ Žiadosť Zdenka Chmelu o zriadenie vecného bremena na vodovodnú prípojku na 

obecnom pozemku parc.č. 775/6 Zemianske II. s napojením na pozemok parc.č. 466/2, 

467/1, k.ú. Vysoká pri Morave     

 



Žiadosť bola prerokovaná na zasadnutí komisie pre výstavbu, bod 2 zo dňa 17.06.2025, 

ktorá túto prediskutovala a odporúča zmluvu o zriadení vecného bremena schváliť. 

K uvedenému bodu boli/neboli zo strany poslancov vznesené pripomienky.............  

 

Starosta obce požiadal návrhovú komisiu o prednesenie návrhu uznesenia. 

 

Uznesenie číslo 37/2025 

Obecné zastupiteľstvo vo Vysokej pri Morave súhlasí so žiadosťou p. Zdenka Chmelu o 

zriadenie vecného bremena na vybudovanie prípojky vodovodu vrátane príslušenstva 

(vodomerná šachta) podľa priloženej situácie s povinnosťou strpieť potrebné úkony pri jeho 

údržbe a oprave na obecnom pozemku parc.č. 775/6 Zemianske II. s napojením na pozemok 

parc.č. 466/2, 467/1, k.ú. Vysoká pri Morave.  

Povinný z vecného bremena- Obec Vysoká pri Morave zriaďuje vecné bremeno v prospech 

oprávneného- p. Zdenka Chmelu bezodplatne s tým, že všetky poplatky spojené s podaním 

Návrhu na vklad bude znášať v plnom rozsahu oprávnený žiadateľ. 
   

( Uznesenie schvaľuje 8 poslancov z prítomných 8 a z celkového počtu 9 ) 

 

Výsledok hlasovania:  

„ZA"   - 8 

„PROTI"  - 0 

„ZDRŽAL SA" - 0 

 

Starosta obce konštatoval, že návrh uznesenia bol prijatý.  

 

11./ Rôzne 

 

11a./ Potvrdenie o cene stočného z URSO- Úrad pre reguláciu sieťových odvetví  

Vec bola prerokovaná na zasadnutí finančnej komisie, bod 3 zo dňa 18.06.2025, ktorá 

konštatovala, že na základe Potvrdenia o cene vydal Úrad pre reguláciu sieťových odvetví 

nasledovnú cenu stočného:                                                                                                                                    

Tarifná skupina T1 – 10 (max. fixná zložka ceny v eur / rok),                                                   

Tarifná skupina T2 – 18 (max. fixná zložka ceny v eur / rok),                                                  

Tarifná skupina T3 – 39 (max. fixná zložka ceny v eur / rok).                                                 

Max. variabilná zložka ceny v eur  / m3 – 1,4681 eur. (pre všetky tarifné skupiny).  

 

Finančná komisia zobrala uvedené na vedomie a odporúča vykonať úpravu v dokumente 

Stanovenie úhrady za služby poskytnuté obcou občanom  a právnickým osobám. 

K uvedenému bodu neboli zo strany poslancov vznesené pripomienky.   

Starosta obce požiadal návrhovú komisiu o prednesenie návrhu uznesenia. 

 

Uznesenie číslo 38/2025 

Obecné zastupiteľstvo vo Vysokej pri Morave schvaľuje úpravu platného dokumentu 

Stanovenie výšky úhrad za služby poskytnuté obcou občanom a právnickým osobám v časti 



„stočné“ podľa potvrdenia o cene URSO - Úradu pre reguláciu sieťových odvetví. 

 

( Uznesenie schvaľuje 8 poslancov z prítomných 8 a z celkového počtu 9 ) 

 

Výsledok hlasovania:  

„ZA"   - 8 

„PROTI"  - 0 

„ZDRŽAL SA" - 0 

 

Starosta obce konštatoval, že návrh uznesenia bol prijatý 

 

11b./ Projekt prípojky a trafostanice pre Základnú školu  

Vec bola prerokovaná na zasadnutí finančnej komisie, bod 7 zo dňa 18.06.2025, ktorá 

prediskutovala potrebu projektu prípojky a trafostanice pre ZŠ. Finančná komisia mala                 

k dispozícií cenovú ponuku od spoločnosti MASPLAN, s.r.o., kde cena za vypracovanie 

projektovej dokumentácie je nasledovná:  

SO01. Prípojka VN : 1.250,-Eur 

SO02. Trafostanica: 1.300,-Eur 

SO03. Rozvody NN: 1.200,- Eur 

SO04. Prípojka NN: 500,-Eur ( všetky ceny sú uvedené bez DPH) 

Geodetické zameranie riešeného územia, ktoré bude slúžiť ako podklad pre spracovanie 

projektovej dokumentá0cie elektro je v cene 500€ bez DPH. 

Finančná komisia odporúča objednať projekt prípojky a trafostanice pre ZŠ. K uvedenému 

bodu neboli zo strany poslancov vznesené pripomienky.  

Starosta obce požiadal návrhovú komisiu o prednesenie návrhu uznesenia. 

 

Uznesenie číslo 39/2025 

Obecné zastupiteľstvo vo Vysokej pri Morave súhlasí s objednaním Projektu prípojky a 

trafostanice pre Základnú školu na základe nasledovnej cenovej ponuky spoločnosti 

MASPLAN, s.r.o., a to: SO01. Prípojka VN : 1.250,-Eur, SO02. Trafostanica: 1.300,-Eur, 

SO03. Rozvody NN: 1.200,- Eur, SO04. Prípojka NN: 500,-Eur ( všetky ceny sú uvedené 

bez DPH), vrátane geodetického zamerania riešeného územia, ktoré bude slúžiť ako podklad 

pre spracovanie projektovej dokumentácie elektro v cene 500€ bez DPH. 

 

( Uznesenie schvaľuje 8 poslancov z prítomných 8 a z celkového počtu 9 ) 

 

Výsledok hlasovania:  

„ZA"   - 8 

„PROTI"  - 0 

„ZDRŽAL SA" - 0 

 

Starosta obce konštatoval, že návrh uznesenia bol prijatý 



11c./ Návrh na odpísanie nevymožiteľných pohľadávok  

Vec bola prerokovaná na zasadnutí finančnej komisie, bod 9 zo dňa 18.06.2025, ktorá 

prerokovala predložený návrh s dôvodovou správou na odpísanie nevymožiteľných 

pohľadávok – nedoplatky za komunálny odpad za roky minulé a vzhľadom na to, že sa 

jedná o nevymožiteľné pohľadávky, finančná komisia odporúča ich odpísanie. Pohľadávky 

sú v celkovej sume 2.469,88 eur. K uvedenému bodu neboli zo strany poslancov vznesené 

pripomienky.  

Starosta obce požiadal návrhovú komisiu o prednesenie návrhu uznesenia. 

 

Uznesenie číslo 40/2025 

Obecné zastupiteľstvo vo Vysokej pri Morave súhlasí s odpísaním nevymožiteľných 

pohľadávok – nedoplatky za komunálny odpad za roky minulé podľa predloženého návrhu 

a dôvodovej správy v celkovej sume 2.469,88 eur. 

 

( Uznesenie schvaľuje 8 poslancov z prítomných 8  a z celkového počtu 9 ) 

 

Výsledok hlasovania:  

„ZA"   - 8 

„PROTI"  - 0 

„ZDRŽAL SA" - 0 

Starosta obce konštatoval, že návrh uznesenia bol prijatý 

 

11d./ Odmena pre hlavnú kontrolórku za I. polrok 2025 vo výške 30% 

Starosta obce požiadal návrhovú komisiu o prednesenie návrhu uznesenia. 

 

Uznesenie číslo 41/2025 

Obecné zastupiteľstvo vo Vysokej pri Morave schvaľuje odmenu hlavnej kontrolórke za 

obdobie I. polroka 2025 vo výške 30 % z polročnej odmeny 

 

( Uznesenie schvaľuje 8 poslancov z prítomných 8 a z celkového počtu 9 ) 

 

„ZA"   - 8 

„PROTI"  - 0 

„ZDRŽAL SA" - 0 

 

Starosta obce konštatoval, že návrh uznesenia bol prijatý. 

 

11e./ Plán kontrolnej činnosti hlavnej kontrolórky na II. polrok 2025 

 

Bod č. 11e./ uviedol starosta obce a odovzdal slovo hlavnej kontrolórke obce Ing. Zdenke 

Bothovej, ktorá prítomných poslancov informovala o pláne kontrolnej činnosti hlavnej 

kontrolórky na II. polrok 2025, poslanci boli s materiálom vopred oboznámení mailom dňa 

25.06.2025. V rámci diskusie neboli k uvedenému bodu zo strany poslancov vznesené 

žiadne pripomienky. 



Starosta obce požiadal návrhovú komisiu o prednesenie návrhu uznesenia. 

 

Uznesenie číslo 42/2025 

Obecné zastupiteľstvo vo Vysokej pri Morave súhlasí s predloženým plánom kontrolnej 

činnosti hlavnej kontrolórky na II. polrok 2025 

 

( Uznesenie schvaľuje 8 poslancov z prítomných 8 a z celkového počtu 9 ) 

 

„ZA"   - 8 

„PROTI"  - 0 

„ZDRŽAL SA" - 0 

 

Starosta obce konštatoval, že návrh uznesenia bol prijatý. 

 

11f./ Rekonštrukcia a modernizácia Domu smútku Vysoká pri Morave  

Bod č. 11f./ uviedol starosta obce, ktorý prítomných informoval o projekte Rekonštrukcie a 

modernizácie Domu smútku v obci Vysoká pri Morave a došlých cenových ponukách v 

rámci vyhodnotenia ponúk z prieskumu trhu na zákazku nízkej hodnoty.    

V rámci diskusie sa p. poslankyňa Ing. Hana Piláriková informovala, či bude Dom smútku 

užívania schopný v prípade úmrtia aj počas rekonštrukcie. Starosta informoval, že Dom 

smútku bude slúžiť na obrady aj počas rekonštrukcie, avšak treba rátať s určitými 

obmedzeniami (napr. lešenie a pod.).  

Ďalšie dotazy a pripomienky zo strany poslancov neboli vznesené.  

  

Starosta obce požiadal návrhovú komisiu o prednesenie návrhu uznesenia. 

 

Uznesenie číslo 43/2025 

Obecné zastupiteľstvo vo Vysokej pri Morave súhlasí s vyhodnotením cenových ponúk           

v rámci prieskumu trhu na Rekonštrukciu a modernizáciu Domu smútku v obci Vysoká pri 

Morave s víťaznou ponukou od spoločnosti Givan s.r.o. Malacky v sume 39 870,10€ s DPH.  

 

( Uznesenie schvaľuje 8 poslancov z prítomných 8 a z celkového počtu 9 ) 

 

„ZA"   - 8 

„PROTI"  - 0 

„ZDRŽAL SA" - 0 

 

Starosta obce konštatoval, že návrh uznesenia bol prijatý. 

 

Rôzne:  

 

p. Eva Luptáčiková upozornila na zhromažďujúce sa pneumatiky na Zbernom dvore. 

Starosta informoval, že má o tom vedomosť, nikto z obce nedal súhlas na ich skládkovanie, 



vzniká to tam nelegálne. Starosta informoval, že má dohodu s p. Klocháňom z Pneuservisu 

Vysoká pri Morave, aby zabezpečil ich odvoz na likvidáciu.  

 

- p. Mária Darážová informovala prítomných o pretrvávajúcom probléme so zatekajúcou 

žumpou z odpadových rúr od suseda, ktoré sú osadené na hranici pozemku, čím jej 

poškodzujú majetok (odpadová voda steká po stenách RD). Na jej upozornenia nereagujú, 

žiada poslancov a starostu obce o pomoc. Starosta informoval, že situáciu preveril, susedia 

si dávajú pravidelne žumpu vyvážať, priamo do dvora sa však nedostal, neotvárali mu. 

Starosta ďalej informoval, že spolu s predsedom stavebnej komisie p. Pavlom Blahom 

situáciu preveria a budú kontaktovať majiteľa susednej nehnuteľnosti p. Schmitza. Starosta 

má za to, že ide o susedský spor, ktorý je potrebné riešiť v občianskoprávnom konaní.  

 

- p. Valéria Dvoranová upozornila na dlhodobo odstavené nepojazdné auto na ceste 

smerom k ČOV. Starosta informoval, že prostredníctvom ORPZ Malacky zistí a vyzve 

majiteľa na jeho odstránenie. 

 

p. Korenič František sa dotazoval, či je Zberný dvor pod kamerami, nakoľko tam ľudia 

vyvážajú rôzny netriedený odpad z domácností (matrace a pod.). Starosta informoval, že 

obec má na tomto mieste kamerový systém, ale potrebuje výkonnejšiu PC techniku na 

prehrávanie záznamov, keďže ide o časovo náročné spätné dohľadávanie, treba vedieť 

aspoň približný čas, kedy to tam vyviezli. 

 

p. Andrea Nizka sa informovala ako pokračuje obnova knižnice v Kultúrnom dome. 

Starosta informoval, že túto záležitosť zveril do rúk p. Marienkovej a p. Houdekovej, ktoré 

sa ponúkli, že obnovia knižnicu, t.č. sa vypratali a vymaľovali vnútorné priestory knižnice 

a bude sa pokračovať v jej zariaďovaní.    

  

:12./ Záver 

Starosta poďakoval prítomným za účasť a ukončil OZ o 18hodine.  

 

 

 

Starosta obce:   Overovatelia zápisnice: 

 

 

 

Mgr. Andrej Dvoran   Ing. Hana Piláriková   ............................................  

      

..............................................  Beáta Miškolciová             ............................................. 

   

 

Zapísala: Mgr. Ivana Poláková, pracovníčka obce      


